

شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة بالدفعات - حول فواتيرك إلى مكافآت

Payments Campaign – Turn Your Bills into Rewards - Terms and Conditions

Campaign Period:

- The campaign is applicable from 01 July 2025 to 30 September 2025 inclusive of the start and end dates (the "Campaign Period").

فترة الحملة الترويجية:

تسري الحملة الترويجية من 2025/07/01 إلى 2025/09/30 شاملة تاريخ البدء وتاريخ والانتهاء ("فترة الحملة الترويجية")

Campaign Details:

- The campaign gives the opportunity to ADIB customers to make a payment to any of the eligible service providers and get a chance to win 150 Exceed Rewards (the "Prize") worth AED 300 in each month during the Campaign Period.
- The eligible payment providers for this campaign are Etisalat, Du, Salik and Dubai Police.
- A total of 92 winners will be announced, with 31 winners in July, 31 winners in August, and 30 winners in September.

تفاصيل الحملة الترويجية:

- تتيح هذه الحملة الترويجية الفرصة لمتعاملي مصرف أبوظبي الإسلامي ("المصرف") القيام بدفع الفواتير لأي من مزودي الخدمات المؤهلين، والحصول على فرصة للفوز بـ 150 نقطة من نقاط مكافآت Exceed ("الجائزة") تساوي 300 درهم إماراتي في كل شهر خلال فترة الحملة الترويجية.
- إن مزودي خدمات الدفع المؤهلين لهذه الحملة الترويجية هم اتصالات، دو، سالك وشرطة دبي.
- سيتم الإعلان عن 92 فائزاً (31 فائزاً في يوليو، 31 فائزاً في أغسطس، و30 فائزاً في سبتمبر).

Campaign Participation:

- To participate in the campaign, an ADIB Accountholder or Cardholder must make at least one payment, during the Campaign Period, for any of the eligible providers.
- Each successful payment to any of the eligible providers in a month will earn 1 entry for that month's lucky draw. For example, if a payment is successfully made on 05-July-2025, then one entry will be earned for the lucky draw of the month of July-2025. The more payments made in the month, the more the entries will be earned to win in the monthly lucky draw. For example, if 2 payments to Etisalat are made, then 2 entries will be earned.
- The payment can be made of any amount, and multiple payments can be made, as per the payment type of the eligible providers.
- In case of using the option to pay more than one bill, one entry will be counted for each successful bill payment.
- The payment must be made through the ADIB Mobile Banking or Internet Banking channels.
- The payment must be successfully executed and not cancelled, rejected, refunded and/or reversed.
- The payment can be made using any ADIB personal account or Covered card available on the above-mentioned channels.
- Each customer can win 1 time in each month's lucky draw and can also participate in the next month's lucky draw by submitting more payments. However, entries from previous month will not be carried forward to the draw of the next month.

المشاركة في الحملة الترويجية:

- للمشاركة في الحملة الترويجية، يجب على صاحب الحساب أو حامل البطاقة المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي سداد فاتورة واحدة على الأقل، خلال فترة الحملة الترويجية، لأي من مزودي الخدمات المؤهلين.
- سوف تحصل على فرصة واحدة للدخول في السحب الشهري لكل معاملة دفع فواتير ناجحة لأي من مزودي الخدمات المؤهلين خلال ذلك الشهر. على سبيل المثال، إذا تم إجراء دفعة بنجاح في تاريخ 05-يوليو-2025، ستحصل على فرصة واحدة للدخول في السحب لشهر يوليو 2025. كلما زادت عدد معاملات دفع الفواتير التي تم سدادها خلال الشهر، كلما زادت عدد الفرص للدخول في السحب. على سبيل المثال: إذا قمت بمعاملتين لسداد فواتير اتصالات ستحصل على فرصتين للدخول في السحب.
- بالإمكان سداد أي مبلغ للفواتير أو القيام بسداد أكثر من فاتورة واحدة لأي من مزودي الخدمات المؤهلين.
- في حال استخدام خيار دفع فواتير متعددة، سيتم حساب فرصة دخول واحدة لكل معاملة دفع فاتورة ناجحة.
- على المتعامل دفع الفواتير حصراً من خلال تطبيق الهاتف المتحرك من مصرف أبوظبي الإسلامي أو من خلال الخدمات المصرفية عبر الإنترنت.
- يجب أن تتم معاملة سداد الفواتير بنجاح وعدم إلغاؤها أو رفضها أو استردادها و / أو عكسها.
- بالإمكان سداد الفواتير من خلال الحسابات الشخصية أو البطاقة المغطاة المتوفرة في القنوات الإلكترونية المذكورة أعلاه.
- يمكن لكل متعامل الفوز مرة واحدة في السحب في كل شهر ويمكنه أيضاً المشاركة في السحب للشهر التالي عن طريق سداد المزيد من الفواتير، ولكن لن يتم ترحيل فرص السحب من الشهر السابق إلى سحبه الشهر التالي.

Draw Mechanism:

- A total of 3 lucky draws will be conducted during the Campaign Period. One lucky draw for each month, July, August, and September 2025.
- Each month's lucky draw will be conducted in the subsequent month. The winners will be announced on the 6th working

آلية السحب

- سيتم إجراء ما مجموعه 3 سحبات خلال فترة الحملة الترويجية. سحب واحد لكل شهر في يوليو وأغسطس وسبتمبر 2025.
- سيتم إجراء السحب الشهري في الشهر الذي يلي ذلك الشهر وسيتم الإعلان عن الفائزين في كل سحب شهري في يوم العمل السادس من الشهر التالي، وسيتم منح

شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة بالدفعات - حول فواتيرك إلى مكافآت

Payments Campaign – Turn Your Bills into Rewards - Terms and Conditions



- day of the next month, and the prizes will be awarded to the winners within 10 working days of the winners' announcement. For example, the lucky draw of Jul-2025 will be conducted in Aug-2025, the winners will be announced by 08-Aug-2025, and the prize will be awarded by 22-Aug-2025.
- The lucky draw will be conducted as per the approved process and procedure of the governing and licensing entities.
- The winners will be informed via SMS, email, or phone, based on the information available in the bank records.
- The winners may also be announced on the bank's website and/or the social media pages.
- الجوائز للفائزين خلال 10 أيام عمل من تاريخ الإعلان عن الفائزين. على سبيل المثال، سيتم إجراء السحب الخاص لشهر يوليو 2025 في شهر أغسطس 2025، وسيتم الإعلان عن الفائزين بحلول 8 أغسطس 2025، ويتم منح الجائزة بحلول 22 أغسطس 2025.
- سيتم إجراء السحب وفقاً للأنظمة المتبعة من الجهات التنظيمية والرقابية.
- سيقوم المصرف بإعلام الفائزين من خلال البيانات المتاحة في سجلات المصرف (الرسائل القصيرة أو البريد الإلكتروني أو الهاتف).
- يجوز للمصرف أيضاً الإعلان عن الفائزين من خلال موقعه الرسمي على الإنترنت أو وسائل التواصل الاجتماعي.

Prize Details:

- The Prize of 150 Exceed Rewards, equivalent to AED 300, will be credited in the winners Exceed Rewards Account with ADIB.
- The Prize is not transferable, cannot be redeemed against cash, and cannot be exchanged.
- الجائزة عبارة عن 150 نقطة من نقاط مكافآت Exceed قيمتها 300 درهم إماراتي وسيتم إيداعها في حساب مكافآت Exceed الخاص بالمتعامل لدى المصرف.
- الجائزة غير قابلة للتحويل ولا يمكن استردادها نقداً ولا يمكن استبدالها.

Other Terms:

- ADIB staff are not eligible for this campaign.
- The above mentioned prizes are granted at the sole discretion of ADIB, and awarding any one of them, even if all conditions are satisfied, shall not represent an obligation ADIB, and neither awarding any prize, nor recurring awarding it, shall represent an obligation on ADIB to award it in any way.
- The prize will be paid exclusively from ADIB Shareholders' funds at the Bank's sole discretion.
- Applicable regulatory and/or governing guidelines from any of the authorities in the UAE will apply as-is.
- إن موظفي مصرف أبوظبي الإسلامي غير مؤهلين لهذه الحملة الترويجية.
- تُمنح الجوائز المذكورة أعلاه وفقاً لتقدير المصرف المنفرد، ولا يكون منح أيها ولو مع استيفاء جميع الشروط التزاماً على المصرف، ولا يشكل منح أي جائزة، ولا تكرار منحها، التزاماً على المصرف بمنحها بحال من الأحوال.
- سوف يتم دفع مبالغ الجوائز حصرياً من أموال مساهمي مصرف أبوظبي الإسلامي وفقاً لتقدير المصرف المنفرد.
- سيتم تطبيق الإرشادات التنظيمية/أو الرقابية المعمول بها من أي من السلطات في دولة الإمارات العربية المتحدة كما هي.